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Z A P I S N I K  

sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 29. rujna 2022. godine s početkom u 18:00 sati u Multimedijalnom centru Općine 

Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara četrnaestu sjednicu Općinskog vijeća i 

pozdravlja prisutne.  

 

Predsjednik vijeća daje riječ Predsjednici mandatnog povjerenstva Rajni Grzunov da pročita 

Izvješće mandatnog povjerenstva o stavljanju u mirovanje mandata člana Općinskog vijeća i 

određivanje zamjenika.  

 

AD 1./ 

Na temelju članka 79. stavka 7. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ broj 144/12, 

121/16, 98/19, 42/20 i 144/20), stekli su se uvjeti za stavljanje mandata u mirovanje člana 

Općinskog vijeća Općine Kukljica gosp. Luke Milića, Ulica VIII 84, Kukljica, OIB: 

50833503212, izabranog za člana Općinskog vijeća Općine Kukljica sa kandidacijske liste AM-

SDP-HSS-CENTAR na temelju pisane obavijesti o stavljanju mandata u mirovanje iz osobnih 

razloga s danom 18. kolovoza 2022. godine, a koja je zaprimljena u pisarnicu Općine Kukljica 

19. kolovoza 2022. 

 

AD 2./ 

Na temelju članka 79. stavka 10. i članka 81. stavka 3. Zakona o lokalnim izborima („Narodne 

novine“ broj 144/12, 121/16, 98/19, 42/20 i 144/20) člana Općinskog vijeća Općine Kukljica koji 

je stavio mandat u mirovanje gosp. Luku Milića, Ulica VIII 84, Kukljica, OIB: 50833503212, 

zamjenjuje prvi sljedeći neizabrani kandidat s kandidacijske liste političkih stranaka AM-SDP-

HSS-CENTAR gosp. Ante Mavra, Ulica VII 10, OIB: 23776288365, a kome započinje mandat 

člana Općinskog vijeća Općine Kukljica sa danom 23. rujna 2022. godine.  

 

Nakon pročitanog teksta prisege od strane Predsjednika vijeća, novi vijećnik Ante Mavra je 

prisegnuo te se sjednica nastavila dalje u novom sastavu.   

 

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela pojedinačnom prozivkom je utvrdila nazočnost 

vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Ante Martinović, Davor Lonić, Rajna Grznov 

i Ante Mavra.   

Odsutni vijećnici: / 

 

Osim gore navedenih vijećnika sjednici prisustvuje Marin Boško, općinski načelnik, Lara Mušćet, 

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, direktor društva Sabuša d.o.o., Mladen Lucin i 

mještani.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno 7 vijećnika, te da postoji potrebna većina 

za pravovaljano donošenje Odluka.  
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Predsjednik Općinskog vijeća predlaže sljedeći dnevni reda:  

  
1. Pitanja i odgovori 
2. Verifikacija zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća  
3. Prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu JUO Općine Kukljica  
4. Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći društvu Sabuša d.o.o. 
5. Prijedlog Odluke o isplati Božićnica 
6. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu 
7. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o držanju pasa i mačaka 
8. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka stavljanja izvan snage UPU zone Ugostiteljsko-

Turističke namjene Veliki Karantun – UPU 15 
9. Prijedlog Odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste 
 

Predsjednik vijeća predloženi dnevni red daje na usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 
 

Ad 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda pitanja i odgovori. 

 

Vijećnica Rajna Grzunov je upitala što je s Registrom imovine i dali je to blizu 

realizacije, načelnik je odgovorio da se još radi na tome. 

Vijećnicu Grzunov je zanimalo koji je pravni put za knjiženje puta preko nečije privatne zemlje. 

Načelnik odgovara da sve ceste koje su napravljene prije 2011. godine po toj širini se mogu 

proglasiti ceste, nakon čega dolaze geodeti i kada oni završe se obavještavaju svi posjednici koji 

mogu davati primjedbe i nakon toga upisivanje u katastar. Na taj način se već puno cesta upisalo. 

Načelnik nastavlja kako je ovaj Prijedlog Odluke napravljen isto onako kako su takve Odluke i 

do sada izgledale. 

Vijećnik Davor Lonić je zamolio pročelnicu da se u Obrazloženju pojasni temelj na 

kojem se neka Odluka priprema 

Predsjednika Općinskog vijeća je zanimalo zašto se ne odgovara na njegove 

mailove, načelnik je kazao kako će odgovor biti poslan.  

Predsjednika je još zanimalo što je sa Odlukom o transparentnošću proračuna, 

načelnik je rekao kako će odgovor biti poslan.  
 
Predsjednik Općinskog Vijeća zatvara prvu točku dnevnog reda. 

 

Ad 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 13. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica od dana 19. kolovoza 2022. godine s početkom u 

18:00 sati.  

Nitko od vijećnika nije imao primjedbi na zapisnik, pa predsjednik daje na verifikaciju zapisnik 

sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

 
Zapisnik je verificiran jednoglasno sa 7 glasova za. 

 

  Ad 3. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o ustrojstvu i 
djelokrugu JUO Općine Kukljica 
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Izvjestitelj ove točke je Općinski načelnik, dao je kratko obrazloženje Odluke.  
Ovo je jedna od Odluka koju bi Općina morala imati od samog osnivanja,  međutim Odluka se 
negdje zagubila, u arhivi je nema pa smo morali donijeti novu Odluke jer je to Zakonska obveza. 
Predsjednik je skrenuo pažnju na članka 4. ove Odluke, jer smatra kako JUO njemu ne pruža 
dovoljnu pomoć u obavljanju takvih poslova.  
 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o ustrojstvu i djelokrugu JUO Općine 

Kukljica.  

Odluka je jednoglasno usvojena. (7 glasova za) 

 

Ad 4. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o kapitalnoj 

pomoći društvu Sabuša d.o.o. 

 

  Načelnik objašnjava svaki stavak ove Odluke, uz kratko objašnjenje za svaki iznos koji je naveden.  

  Nakon razgovora s direktorom, načelnik predlaže nadopunu Odluke da se iznos poveća i da sada  

iznosi 706.425,00 kuna jer bi se dodao još i regulator u iznosu od 30.000,00 kuna, zatim 47.000,00 

kuna za izradu projekta za kanalizaciju Gnojišća te da 194.000,00 kuna bude za izradu projektne 

dokumentacije za uređaj za pročišćavanje otpadnih voda i podmorskog ispusta Kukljica.  

  Direktor komunalnog poduzeća Sabuša d.o.o. je još dao kratko objašnjenje ove Odluke.  

 

  Direktor nastavlja kako su ovo iznosi po računima i da je ovo ljeto kanalizacija radila savršeno jer 

je sve prekontrolirano, očišćeno i snimljeno. Do kraja godine je u planu da se taložnica potpuno 

očisti. Direktor je zaključio kako je ovo ulaganje za budućnost. 

     Predsjednik vijeća je upitao dali bi mi mogli tražiti od Zelene punte da oni sudjeluju u podmirenju          

dijela troška, na što je načelnik rekao kako im je već upućen dopis.  

     Promijenjeni su iznosi na Odlukama te su se svi vijećnici se složili s time. 

 

  Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o kapitalnoj pomoći društvu Sabuša d.o.o. 

  Odluka je jednoglasno usvojena. (7 glasova  za) 

  

  Direktor je napustio sjednicu Općinskog vijeća. 

  

Ad 5. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara petu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o isplati 

božićnica. 

Izvjestitelj ove Odluke je općinski načelnik, kaže kako je promjena nastala samo oko iznosa, te 

da je sada svim kategorijama božićnica 500,00 kuna. 

Načelnik nastavlja kako bi javni poziv bio kroz studeni/prosinac i da a bi se to riješilo do kraja 

godine. 

Vijećnica Grzunov je kazala kako je ona za to da se zna točno kad će biti isplata i da to treba 

staviti u Odluku. 

Odlučeno je da se u Odluci promjeni članak o načinu isplate i da glasi „Javni poziv i isplata 

Božićnica će se izvršiti kroz studeni i prosinac“. 

Napravljene su još neke korekcije u Odluci. Vijećnici su nakon rasprave odlučili da se božićnica 

u iznosu od 500,00 kuna isplaćuje umirovljenicima sa mirovinom do 6.000,00 kuna.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o isplati božićnice. 

Odluka je jednoglasno usvojena. (7 glasova za) 
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Ad 6. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjeni i 

dopuni Odluke o komunalnom redu.  

Izvjestitelj ove točke je Općinski načelnik, kaže kako su ove izmjene i dopune usklađenje sa 

zakonom. 

Osobe s posebnim potrebama moraju imati omogućen pristup javnim površinama.  

Predsjednik vijeća dodaje kako u Općini nema niti jedan pristup u more za osobe s posebnim 

potrebama, te smatra kako bi i to trebalo uvrstiti u ove izmjene i dopune.  

Načelnik je kazao kako je to već napravljeno i da imamo jedan pristup u more za osobe s 

posebnim potrebama.  

Vijećnici su kazali kako nije potrebno dodavati još jednu stavku u ovoj Odluci jer plaže su 

također javne površine pa se podrazumijeva da to vrijedi i za njih.  

Predsjednik je dodao kako nema razloga da se to ne stavi u ovu Odluku jer je ulaz u more sasvim 

nešto drugo i mišljenja je da Kukljica kao turističko mjesto to mora imati uređeno.  

Nakon rasprave odlučeno je da se u ove izmjene i dopune uvrti i stavka „Potrebno je omogućiti 

ulaz u more osobama s posebnim potrebama“.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o 

komunalnom redu.  

Odluka je jednoglasno usvojena. (7 glasova za) 

 

Predsjednik vijeća predlaže da se komunalnom redaru omogući nekakvo prijevozno sredstvo i 

da se na web stranicu Općine stavi kontakt komunalnog redara.  

Načelnik je rekao kako ljudi zovu Općinu ukoliko im treba komunalni redar te da se to rješava 

na taj način. 

Ad 7. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjenama 

Odluke o držanju pasa i mačaka.  

Predsjednik vijeća je krenuo s izlaganjem ove točke. 

Postoji Odluka o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca, kontroli njihova razmnožavanja i 

načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama te divljim životinjama izvan njegovog 

prirodnog staništa iz 2019. godine. U članku 31. su određene kazne za različite prekršaje koje se 

kreću od 500,00 kuna do 2.000,00 kuna, predsjednik smatra kako to nije prihvatljivo i da 

komunalni redar ne može sam određivati kolika će kazna biti za neki prekršaj.  

Predsjednik kaže kako je njegov prijedlog da se za svaki prekršaj zna kolika je točno kazna i da 

bi to puno olakšalo komunalnom redaru.  

Općinski načelnik pita zašto je ovo cjenik samo za pse i mačke, a ne i za neke ostale prekršaje.  

Predsjednik je rekao kako je ova Odluka napravljena po primjeru drugih Općina.   

Nakon duže rasprave odlučeno je da predložena Odluka ostane kakva je i da se takva Odluka ide 

na usvajanje.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o izmjenama Odluke o držanju pasa i 

mačaka. 

Odluke nije usvojena (ZA: Davor Lonić, Ante Martinović; PROTIV: Milorad Košćica i Dragana 

Filipi; SUZDRŽAN: Rajna Grzunov, Ante Mavra i Ante Korčulanić) 

 

Ad 8. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara osmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o pokretanju 
postupka stavljanja izvan snage UPU zone Ugostiteljsko-Turističke namjene Veliki Karantun – 
UPU 15. 
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Izvjestitelj ove točke, Predsjednik Općinskog vijeća,  je rekao kako je ovaj UPU donesen prije 8 

godina i da se od onda nije dogodilo ništa. Neprihvatljivo je da jedna osoba koja ima komad 

zemlje u toj zoni ima pravo raditi UPU za cijelu turističku zonu te da on sam ucrtava nekretnine.  

 

Predsjednik predlaže da se zona Veliki Karantun uključujući Suhu puntu proglasi T3 zonom, 

kaže kako je sad prilika jer imamo Odluku o izmjeni i dopuni Prostornog plana.  

Predsjednik kaže kako je ovo samo ideja i da bi trebalo razmisliti o tome. Smatra ako bi se ovo 

napravilo da ljudi ne bi morali prodavati svoju zemlju već bi mogli stavljati mobilne kućice i od 

toga zarađivati i ne bi nam dolazili strani investitori.  

Vijećnica Grzunov je također navela pozitivan primjer takvih mobilnih kućica.   

Uslijedila je rasprava o detaljima ovakvog prijedloga. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o pokretanju postupka stavljanja izvan 

snage UPU zone Ugostiteljsko-Turističke namjene Veliki Karantun UPU 15. 

Odluka je jednoglasno usvojena. (7 glasova za)  

 

Ad. 9. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara devetu točku dnevnog reda  Prijedlog Odluke o proglašenju 
statusa nerazvrstane ceste. 
 
Izvjestitelj ove točke, Općinski načelnik, kaže kako se tu radi o postojećoj cesti, od glave ceste 
do iza kuće Milke Blagdan.  
Ovaj prijedlog je poslao Luka Udženija te je zainteresiran za financiranje troškova izrade 
elaborata, radi se tako da Općina naruči taj elaborat, a sa strankom se sklopi sporazum o 
financiranju.  
Predsjednik vijeća kaže kako ovaj put ide jednim dijelom i preko privatnog zemljišta te mu nije 
jasno kako onda vijeće može donijeti odluku. 
Načelnik kaže kako vlasnica parcele nije protiv tog puta. Predsjednik dodaje kako ona nije jedini 
vlasnik.   
Predsjednik je kazao kako taj put postoji fizički ali ga treba riješiti pravnim putem na način da se 
dogovorimo s vlasnicima jer od toga sve kreće, smatra kako vijeće ne može glasati za nešto što 
je privatno.  
Vijećnici su kratko raspravljali još o ovom Prijedlogu.   
Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o proglašenju statusa nerazvrstane ceste. 
Odluka nije usvojena. (7 glasova-suzdržani) 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je dnevni red 14. sjednice iscrpljen i zaključuje 

sjednicu. 

 

Završeno u 20:06 sati.  

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica. 

 

 

ZAPISNIČAR     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Lara Mušćet        Ante Martinović v.r.
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